

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### **The Application of Ascorbic Acid and Its Derivatives in Targeting Modification of Prodrug and Drug Delivery Carrier**

(维生素 C 及其衍生物在药物及载体靶向修饰中的应用)

S. Y. HU, F. L. YI, L. B. LUAN.....17

### **Quality Standard of Xiangshawantong Capsule**

(香砂脘痛胶囊质量研究)

Z. J. XIN, Q. H. RAO.....25

### **Research Progress of Brain-Derived Neurotrophic Factor in Alzheimer's Disease**

(脑源性神经营养因子在阿尔茨海默症中作用研究进展)

X. W. FENG, L. HE.....31

### **The Clinical Observation about Lentinan plus Cisplatin and Dexamethasone Treatment**

**for Elderly Lung Cancer with Malignant Pleural Effusions by Central Venous**

**Catheters Drainage**

(香菇多糖联合顺铂、地塞米松经胸腔中心静脉导管注入治疗老年肺癌恶性胸腔积液的临床观察)

X. H. CAO, L. Q. ZHENG, X. J. LIU.....36

### **Clinical Observation about Mannitol and Nikethamide and Naloxone Treatment on Chronic**

**Obstructive Pulmonary Disease (AECOPD) Complicated by Respiratory Failure with**

**Light Pulmonary Encephalopathy**

(甘露醇联合尼可刹米、纳洛酮治疗慢性阻塞性肺疾病呼吸衰竭并发轻型肺性脑病的临床观察)

X. H. CAO, L. Q. ZHENG, X. R. ZHANG.....41

### **Analysis and Countermeasure of the Physical Stability of Nanosuspension**

(影响纳米混悬剂的物理稳定性的因素及应对策略分析)

C. WANG, F. L. YI, L. B. LUAN.....46

### **The Role of Aquaporins in Renal Fibrosis**

(水通道蛋白在肾脏纤维化中作用研究进展)

M. C. ZHANG, J. LI, F. YU.....55